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Elsőként a Jegenye utcát választottuk, hiszen a mellékutcák közül ez volt a legkritikusabb
állapotban  – nyilatkozta a helyszínen Köblös
Domokos
, Székelykeresztúr alpolgármestere. Mint elmondta, a tavalyi foltozás bevált, idén is ugyanattól
a cégtől szerezték be aszfaltot. A munkálatokat a polgármesteri hivatal emberei és szociális
munkások vitelezik ki.      
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  Ha az időjárás engedi, két hét alatt befejezzük a foltozást – közölte az alpolgármester.
Azokat szakaszokat viszont nem javítják ki, ahol még ezután kezdenek neki a csatornarendszer
felújításának, tehát bőven
marad még hepe-hupás rész
. 

A város vezetősége csak a mellékutcák ügyében tud lépni, a főút újraaszfaltozását az országos
útügy brassói kirendeltsége kell elvégezze. Ígéretek szerint, június végén táblától tábláig új
aszfaltszőnyeget terítenek a főútvonalra
.
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